



## 2024 渥太华唐人街大夜市演出节目单 (星期天)

### 2024 Ottawa Chinatown Night Market Performance Program (Sunday)

11:15-11:25 am

器乐小合奏 《亲亲茉莉花》, 《采茶舞曲》, 《敖包相会》

Instrumental Ensemble “Kiss Jasmine”, “Tea Picking Dance”, “Meet at Aobao”

11:25 am-12:00 pm

器乐合奏 《春郊试马》, 《小调联奏》, 《平湖秋月》, 《唱山歌多谢了》 (广东音乐曲艺社)

Instrumental Ensemble “Spring Suburban Horse Trial”, “Minor Music Series”, “Autumn Moon on the Calm Lake”, “Thank You for Singing Folk Songs”, by Guangdong Music and Arts Society

12:00-12:30 pm

古典舞 《盛世宴歌》, 新疆舞 《快乐地跳吧》, 儿童舞蹈 《摘果子》, 扇子舞 《春分》

仡佬族舞 《欢乐的节日》, 二胡独奏 (天天舞团)

Classical Dance “Feast Songs of Prosperous Times”, Xinjiang Dance “Dance with Joy”, Children Dance “Picking Fruit”, Fan Dance “Spring Equinox”, Renyi Dance “Happy Holiday”, Erhu solo, by Tiantian Dance Troupe

12:30-12:45 pm

越剧清唱 《梁祝十八相送》 (孟伟越剧社)

Yue Opera Cappella “Best Wishes to Each Other on the Eighteenth Day” by Meng Wei Yue Opera Club

12:45-1:15 pm



青少年合唱、独唱《像梦一样自由》,《明天约好》, 三重唱 《萱草花》

(故乡旋律, 刘铭惠声乐培训)

Youth Chorus and Solo “As Free As a Dream”, “Make an Appointment Tomorrow”

Trio “Hemerocallis Flower”

by Ottawa Hometown Melody, Liu Minghui Youth Vocal Music Training Group

1:15-1:20 pm

太极扇《中华有神功》(众乐乐)

Tai Chi Fan “China Has Magical Power” by All Happy Team

1:20-1:25 pm

葫芦丝演奏《月光下的凤尾竹》

Hulusi Playing “Phoenix Bamboo in the Moonlight”

1:25-1:50 pm

大提琴和长笛重奏

Cello and Flute Ensemble

1:50-2:00 pm

主持人节目

男声独唱 《真的汉子》(Bruce Liu)

女声独唱 《身骑白马》(Jany Zhao)

大提琴和电子钢琴合奏 《舒伯特小夜曲》(Jianing Li, Jiaying Lu)



Male Solo “Real Man”

Female Solo “Riding a White Horse”

Cello and Electronic Piano Ensemble “Schubert Serenade”

2:00-2:10 pm

舞蹈《南泥湾》(众乐乐)

Dance “Nanniwan” by All Happy Team

2:10-2:30 pm

K-POP (周末午室)

K-POP by Weekend Lunch Room

2:30-2:40 pm

主持人节目

男声独唱《无名的人》(Jiayao Wang)

2:40-3:00 pm

韩国 K-POP

South Korea K-POP

3:00-3:20 pm

戏曲联唱



黄梅戏《到底人间欢乐多》，《欢歌化蝶》，粤剧《再进沈园》，越剧《五月郁生香》，戏歌《郊道》，京剧《表花》，现代京剧《红灯记》选段（戏曲乐园）

Huangmei Opera “Much Joy is There in the World”, “Singing into a Butterfly”, Cantonese Opera “Enter Shen Garden Again”, Yue Opera “The Flowers Bloom in May”, Opera Song “Suburban Road”, Peking Opera “Watch Flower”, Excerpts from Modern Peking Opera "The Story of the Red Lantern", by Opera Paradise

3:20-3:40 pm

京剧《钓金龟》选段《叫张飞》，京剧《沙家浜》选段《朝雾》，京剧《霸王别姬》选段，京剧《家住安源》

Peking Opera

“Called Fei Zhang”, Excerpts from "Fishing for Golden Turtles"

“Morning Fog”, Excerpts from "Shajiabang"

Excerpts from "Farewell My Concubine"

“Lives in Anyuan”

3:40-3:45 pm

形体舞《我爱你中国》（刘靖舞蹈班）

Body Dance “I Love You China” by Jing Liu Dance Class

3:45-4:30 pm

西班牙舞，性格舞，少儿时装季，现代舞，当代舞 K-POP，女团舞，街舞，芭蕾舞  
（枫舞蹈团）

Spanish Dance, Character Dance, Children's Fashion Season, Modern Dance, Contemporary Dance, Female Sleepy Dance, Hip-Hop, Ballet, by Feng Dance Troupe



4:30-4:35 pm

手帕舞《喜子赢门》(随艺轩艺术学院)

Handkerchief Dance "Xizi Wins" by Ottawa SuiYi Multicultural Arts Academy

4:35-4:40 pm

黄梅戏《还是人间欢乐多》(随艺轩艺术学院)

Huangmei Opera "More Joy in the World" by Ottawa SuiYi Multicultural Arts Academy

4:40-4:45 pm

新疆舞《亚立古娜》(随艺轩艺术学院)

Xinjiang Dance "Ariguna" by Ottawa SuiYi Multicultural Arts Academy

4:45-5:10 pm

日本击鼓

Japanese Drumming

5:10 pm

主持人宣布

三天夜市演出圆满成功, 接下来欢迎欣赏拉丁舞会

Three-day night market performance was a complete success. Next, welcome to enjoy the Latin dance.

5:00 pm

舞龙表演 (随艺轩艺术学院)

Dragon Dance, by Ottawa SuiYi Multicultural Arts Academy



5:10-8:00 pm

拉丁舞会

Latin Dancing Party